
Sklepi skupščinskega odbora o deponiji Barje
Odbor soglaša, da se nadaljuje odlaga-

nje komunalnih odpadkov na novem,
tretjem odlagalnem polju po novi tehno-
logiji, po predlaganih rešitvah in predsta-
vitvi, vendar le za maksimalno dobo do
6 let po izgradnji tega polja (predvideni
rok izgradnje po sklenjeni pogodbi je
drugo polletje 1992). Javno podjetje Sna-
ga in Mesto Ljubljana morata takoj pri-
stopiti k pripravi novih rešitev deponira-
nja, oziroma zmanjševanja količin od-
padkov, posebno komunalnih, na depo-
niji in zagotoviti preprečevanje nadalj-
njega onesnaževanja barjanskega po-
dročja južno od Curnovca. Rešitve ne
obsegajo sanacije neustrezno tehnično in
tehnološko urejenih obstoječih dveh
polj.

Koncept skupnega reševanja odlaga-
lišč komunalnih odpadkov in novih teh-
noloških rešitev za zmanjševanje odpad-
kov, ki ga je Mesto Ljubljana pričelo
v letu 1991 skupno s Kamnikom in Dom-
žalami, je sprejemljiv in nakazuje rešitev
neustreznega komunalnega odlagališča
na Barju, zmožnostjo novih lokacij tudi
na območju Domžal in Kamnika.

Odbor podpira predloge občinskega
izvršnega sveta, da se v naslednjem letu
pripravi in izdela generalna dispozicija
odpadkov in način gospodarjenja z od-
padki za celotno mesto Ljubljana, zato
predlagamo, da se kot ena najbolj pere-
čih ekoloških vprašanj širšega ljubljan-
skega področja uvrsti v prednostne razi-
skovalne naloge v letu 1992.


